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Obecný úrad Šúrovce 

Zápisnica č. 2/2024 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šúrovciach v roku 2024, 

 konaného dňa 11.06.2024 o 18,00 hod. v KD Šúrovce  

Prítomní:     8 poslancov podľa prezenčnej listiny: 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, 

Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica,    

Mgr. Ing. Žaneta Gogolová, starostka obce 

PhDr. Ing. Veronika Opáleková, MBA, hlavná kontrolórka obce  

Neprítomní: RNDr.  Ing. Marián Viskupič - ospravedlnený 

Ostatní prítomní: občania podľa prezenčnej listiny 

 

Bod č. 1: Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie poslancov ObZ obce Šúrovce otvorila o 18.10 hod. starostka obce Mgr. Ing. Žaneta Gogolová.  

Privítala prítomné poslankyne, poslancov, hlavnú kontrolórku obce a prítomných občanov obce. 

Skonštatovala, že na rokovaní je prítomných 8 poslancov a ObZ je uznášaniaschopné, poslanec p. Viskupič 

sa ospravedlnil zo začiatku rokovania, mal by prísť počas rokovania.   

- program zasadnutia bol spolu s pozvánkou na zasadnutie ObZ zverejnený v zákonnej lehote na úradnej 

tabuli obce, na webovom sídle obce a na CUET.  Jednotlivé body zverejneného programu dnešného 

rokovania boli s poslancami prerokované na pracovnej porade.  

Starostka obce prečítala zverejnený program 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šúrovciach:  

1. Otvorenie zasadnutia a určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2024 

4. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce za rok 2023 

5. Správa nezávislého audítora 

6. Záverečný účet obce (vykurovanie ZŠ s MŠ Šúrovce, rekonštrukcia KD, odvodnenie Hájskej ulice, 

projektové dokumentácie, plot vo Valtov Šúre, obnova vozového parku, havarijný stav školských dielní, 

kanalizácia, tenisové kurty, bežné výdavky, vodomery, Južná ulica, výmena kontajnerov v cintorínoch) 

7. Zmena výdajcov CO 

8. Nájomná zmluva (Agro Boleráz, Ing. Hrčka, Ing. Dovičič) 

9. Žiadosť n.o. Tolerancia 

10. Predaj obecných pozemkov – p. Richnák, p. Lukáč, p. Báby a p. Klačanská 

11. Mandátna zmluva a prevádzkový poriadok cintorínov 

12. Informácia predsedu komisie na ochranu verejného záujmu 

13. Žiadosť o odkúpenie častí obecného pozemku – p. Biháriová, p. Silný 

14. Návrh na udelenie ocenenia – p. Šiška 

15. Žiadosť o pridelenie bytu – p. Nováková 

16. Žiadosť o zrušenie členstva v redakčnej rade – p. Banič 

17. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Šúrovce 

18. Rozpočtové opatrenie obce Šúrovce 

19. VZN č. 1/2024 – zmeny a doplnky ÚPD obce Šúrovce č. 7 

20. Rôzne (p. Moravec, predaj hnuteľného majetku, odkúpenie obecnej garáže, pamätná tabuľa na Dome 

smútku v Šúrovciach, Šúrovské hry 2024, súťaž vo varení guláša, OŠK Šúrovce, ...) 

21. Interpelácie poslancov 

22. Diskusia 

23. Záver 

M. Šimášek, poslanec: mám návrh k programu, ide mi o bod 6 Záverečný účet obce, či je možné o každom 

finančnom zámere prijať samostatné uznesenie? 

hlavná kontrolórka obce: tento návrh sa nedáva pri schvaľovaní programu, ale priamo pri prerokovávaní 
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daného bodu programu 

starostka obce prečítala návrh uznesenia - hlasovanie o programe 2. zasadnutia ObZ v Šúrovciach:  

 Uznesenie č. 44/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

program riadneho zasadnutia ObZ dňa 11.06.2024. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 44/2024 bolo poslancami ObZ schválené. 

- program tak, ako bol zverejnený, bol poslancami schválený 

 

- do zasadacej miestnosti sa o 18,15 hod. dostavil poslanec RNDr. Ing. Marián Viskupič – počet prítomných 

poslancov na rokovaní v počte 9  

 

- starostka obce navrhla doplniť program dnešného rokovania o body, ktoré boli doručené po zverejnení 

programu dnešného rokovania, všetky navrhované body boli s poslancami obecného zastupiteľstva 

prerokované 

- starostka obce k jednotlivým navrhovaným doplneným bodom prečítala jednotlivé návrhy uznesení: 

 Uznesenie č. 45/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

doplnenie programu dnešného rokovania obecného zastupiteľstva o bod – Žiadosť Ing. V. Bokorovej a M. 

Bokoru o odkúpenie obecnej garáže.  

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 45/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

- starostka obce prečítala návrh ďalšieho bodu doplnenia programu 

Uznesenie č. 46/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

doplnenie programu o bod – Žiadosť L. Šišku o odkúpenie pozemku s garážou. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 
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Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 46/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

starostka obce určila za zapisovateľku Ing. Martinu Ďurišovú, za overovateľov zápisnice určila poslancov  

Mgr. Ľubomíra Mrvu a Vladimíra Pavloviča. 

 

Bod č. 2: Kontrola plnenia uznesení 

starostka obce: úlohy vytýčené na ostatných zasadnutiach obecného zastupiteľstva sa plnia priebežne, 

poslanci sú o nich na pracovných poradách informovaní, prečítam návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 47/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

berie na vedomie 

správu o kontrole plnenia uznesení  

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 47/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Bod č. 3:  Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2024 

starostka obce: uvedený návrh bol v zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli obce, na CUET a na 

webovom sídle obce, bol prerokovaný s poslancami obecného zastupiteľstva, neboli k nemu vznesené 

žiadne pripomienky, prečítam návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 48/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Šúrovce na 2. polrok 2024.    

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
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Konštatujem, že uznesenie č. 48/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Bod č. 4: Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Záverečnému účtu obce za rok 2023 

starostka obce: uvedené bolo prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva na pracovnej porade, 

prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 49/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

berie na vedomie 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce Šúrovce za rok 2023.    

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 49/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Bod č. 5: Správa nezávislého audítora 

starostka obce: uvedené bolo prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva na pracovnej porade, 

prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 50/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

berie na vedomie 

Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2023.    

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 50/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Bod č. 6: Záverečný účet obce za rok 2023 

starostka obce: teraz sme hovorili spolu s hlavnou kontrolórkou obce, že schvaľovanie Záverečného účtu 

obce za rok 2023 a rozdelenie finančných prostriedkov bude v dvoch uzneseniach – takže v prvom uznesení 

ide o schvaľovanie Záverečného účtu obce a presun prebytku finančných prostriedkov do rezervného fondu 

a pri druhom uznesení budeme riešiť použite prebytku finančných prostriedkov s pripomienkou p.  Šimáška.   

Záverečný účet obce za rok 2023 bol prerokovaný s poslancami obecného zastupiteľstva na viacerých 

pracovných poradách, niektoré mnou navrhované investície sa s pochopením u poslancov stretli, niektoré 

sa s pochopením nestretli, prečítam návrh uznesenia  
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Uznesenie č. 51/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad 

b) použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2023 na tvorbu rezervného fondu vo výške 

277 562,05 eur.    

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Peter Macho, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír 

Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 1 

Miroslav Šimášek 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 51/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

starostka obce: za rok 2023 obec hospodárila s prebytkom finančných prostriedkov vo výške 277 562,05 

eur, ale po ostatné predchádzajúce roky si obec našetrila určitý obnos finančných prostriedkov a to vo výške 

513 000 eur. Uvedené finančné prostriedky som poslancom navrhla rozdeliť na niektoré, podľa môjho 

názoru, potrebné investície a to rekonštrukcia a modernizácia vykurovania ZŠ s MŠ Šúrovce,  rekonštrukcia 

a modernizácia KD (priestory 3. poschodia), odvodnenie Hájskej ulice, realizácia oplotenia cintorína vo 

Valtov Šúre spolu s rekonštrukciou a modernizáciou Domu smútku s projektovou dokumentáciou vo Valtov 

Šúre, projektová dokumentácia na zdravotné stredisko, nákup osobného motorového vozidla, rekonštrukcia 

a modernizácia školských polytechnických dielní, projektová dokumentácia modernizácie ZŠ s MŠ Šúrovce 

(telocvič), služby v oblasti kanalizačných opráv, udržiavacie práce na tenisových kurtoch, modernizácia 

obecného vodovodu (nákup nových vodomerov), nákup veľkoobjemových kontajnerov, služby spojené 

s hydrogeológiou týkajúce sa odvodnenia v obci, použitie finančných prostriedkov z Rezervného fondu na 

bežné výdavky (energie) a potrebné služby spojené s Južnou ulicou (projektové dokumentácie, stanoviská, 

posudky a pod.) – takže toto bol môj návrh rozdelenia finančných prostriedkov. Teraz p. Šimášek navrhuje, 

aby sa o každom bode návrhu rozdelenia finančných prostriedkov hlasovalo samostatne uznesením, čo dáva 

ako návrh do zastupiteľstva. V zmysle rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Šúrovciach, § 9 

ods. 1 návrhy na uznesenia obecného zastupiteľstva predkladá návrhová komisia, v prípade, že návrh 

uznesenia je v dvoch príp. vo viacerých alternatívach hlasuje obecné zastupiteľstvo najprv o návrhu 

odporúčanom predkladateľom. Schválením jednej alternatívy sú ostatné návrhy považované za neprijaté.  

HK obce: to teda znamená, že hlasovať sa bude najprv o návrhu uznesenia, ktoré predkladateľom je p. 

starostka, ak nebude schválené tak sa následne hlasuje o návrhu, ktorý predložil p. Šimášek 

do rozpravy  sa prihlásil poslanec RNDr. Ing. Marián Viskupič:   chcem začať pochvalou pre p. kontrolórku, 

p. starostku aj pre p. ekonómku, pretože hospodárenie v minulom roku bolo plusové , niečo cez 270 tisíc 

eur a spolu z prebytkami z minulých rokov máme 790 tisíc eur. Zároveň ale ja si dovolím nesúhlasiť s tým, 

aby sme 710 tisíc eur , mimo povinných 10 percent, v strede roka rozdelili. Ideme do ťažkých časov, je 

dôležité a správne byť opatrní a trochu šetriť takže nesúhlasím z dvomi vecami. Jedna vec je, že tak ako to 

robia iné obce, iné samosprávy, napr. aj trnavský samosprávny kraj, tretinu použijú na veci, ktoré treba 

urobiť a dve tretiny necháva. Ja navrhujem, cca opačne, aby sme jednu tretinu nechali neminutú  a dve 

tretiny použili na časť akcií, ktoré už boli spomínané  a ja ich postupne prejdem. Je samozrejmé potrebné, 

aby sme vyriešili urgentné stavy a havárie, aby sa zrealizovali aj ďalšie potrebné veci, o ktorých prebiehala 

dlhodobo rozprava, a zároveň aby veci, ktoré sú investičné a vyžadujú nejaké plánovanie prebehli cez celý 

rozpočtový proces, aby sme ich sem nedávali. 710 tisíc eur je tretina rozpočtu obce, a takto by to nemalo 

byť, aby sme my tretinu ročného rozpočtu riešili v strede roka a nie je v súlade s obozretným hospodárením 
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a preto všetko odôvodním a navrhnem alternatívne uznesenie. Aby som len nekritizoval treba povedať, že 

v tých návrhoch sú opatrenia, ktoré majú zmysel, o ktorých sme dlhodobo debatovali, budem teda 

konkrétny:Vykurovanie škola tam je navrhované 200 tisíc euro, som za to, aby sme tam dali 150 tisíc eur, 

ak by to nestačili veď dá sa doplniť a zároveň  je tam priestor v tom, že nové kotle budú fungovať s nejakou 

úsporou. Ďalšia vec, ktorá dáva zmysel sú hydrogeologické práce, konkrétne odvodnenie Hájskej ulice kam 

má ísť 50 tisíc eur. Takisto súhlasím s projektovou dokumentáciou zdravotného strediska s ktorým sa tu 

trápime asi dva roky a je na ňu plánovaných 50 tisíc eur. Rekonštrukcia a modenizácie školských 

polytechnických dielní má tiež zmysel, pretože ďalších 100 tisíc eur dostaneme z ministerstva školstva na 

riešenie havarijného stavu plus k tomu projektová dokumentácia na telocvičňu, oprava kanalizácie 10 tisíc 

eur áno, nákup vodomerov áno. Bežné výdavky upravené o to, že tam musí byť konkrétne povedané o čo 

ide, v tomto prípade energie, s tým sa dá súhlasiť. Ak to mám dobre zrátané tak spolu je to 460 tisíc eur. 

A teraz veci, s ktorými nesúhlasím, alebo si myslím, že ich treba odložiť: 50 tisíc eur je ušetrené na kotloch 

v škole. S rekonštrukciou priestorov obecného úradu za plánovaných 60 tisíc eur, aj po prehliadke týchto 

priestorov nesúhlasím, pretože naše deti roky-rokúce nemajú vôbec kde cvičiť a nemáme telocvičňu, 

považujem za absolútne neprijateľné, aby sme si priestory, v ktorých sa dá slušne existovať, opravovali, 

najprv musia byť naše deti a potom, s prepáčením, naše zadky úradnícke. Takisto dom smútku, nehovorím, 

že netreba, ale som presvedčení, že 80 tisíc eur by sme tam takisto nedávali. Potrebu nákupu motorového 

vozidla nerozporujem, ale takisto by bolo vhodné plánovanie do rozpočtu a nerobiť to v priebehu roka, 

dokonca si myslím, že na začiatku roka by mohli byť nejaké akcie a mohlo by to byť aj lacnejšie nákup 

kontajnerov 10 tisíc, dokopy to je 250 tisíc eur. Navrhujem uznesenie tak, ako je plánovanie, ale nie v sume 

710 tisíc eur ale v sume 460 tisíc eur, čo sú peniaze, ktoré by sme na tomto zastupiteľstve rozdelili na veci, 

ktoré sú zmysluplné a neznesú odklad a je na nich všeobecná zhoda a 250 tisíc eur vyškrtneme a nebudeme 

to riešiť teraz, tie peniaze zostanú v rezervnom fonde a budeme ich mať k dispozícii, keď sa čokoľvek stane. 

Ja to poviem ešte raz, že vývoj verejných financií je nepriaznivý, nevieme ako sa nás dotkne financovanie 

škôl, tých rizík je tak veľa, že minúť všetky peniaze mimo tých povinných 10 percent a minúť celých 710 

tisíc eur považujem skutočne za nezodpovedné, a teda dávam alternatívny návrh uznesenia, kde by sme to 

upravili do tohto režimu bez týchto akcií 

starostka obce: ako bude znieť návrh uznesenia  

RNDr. Ing. Marián Viskupič, poslanec: tak ako pôvodné uznesenie, ale nebudú tam tieto akcie, ktoré som 

spomínal 

starostka obce: p. Šimášek, vy sa chcete k tomu vyjadriť? 

M. Šimášek, poslanec: ja s tým súhlasím 

starostka obce: súhlasíte s čím? 

M. Šimášek, poslanec: s tým, čo hovoril Marián 

HK obce: takže dávate jeden spoločný návrh uznesenia? 

M. Šimášek, poslanec: áno, môže byť 

Ing. P. Benedik, poslanec: keď teraz narozpočtujeme 750 tisíc eur predpokladám, že sa celé neminú do 

dvoch mesiacov, to znamená, že ich môžeme upravovať aj na ďalšom zastupiteľstve, teda to ako boli teraz 

narozpočtované môžeme zmeniť?   

HK obce: tento rok áno aj počas roka s tým, že hospodárenie obce musí byť prebytkové.  

Ing. P. Benedik, poslanec: to znamená, že keď teraz príjmeme uznesenie o 700 tisícoch eur a budeme 

zisťovať, že vývoj financií je nepriaznivý môžeme tieto zmeniť? 

HK obce: pokiaľ nebudú financie minuté resp. zazmluvnené tak môžete 

RNDr. Ing. M. Viskupič, poslanec: opatrnosť hovorí, aby sme teraz dali menej financií, a keď sa bude všetko 

dobre vyvíjať tak na ďalšom zastupiteľstve môžeme finančné prostriedky uvoľniť na ďalšie investície 

Ing. P. Benedik, poslanec: tomu rozumiem, ja som sa len pýtal na opačnú situáciu, ak by sa náhodou 

priebežne vyskytla nejaká kritická situácia 

p. M. Šimášek, poslanec: ak príjmeme uznesenie, či už váš návrh alebo návrh p. Viskupiča, aká je doba 

platnosti prijatého uznesenia?  
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HK obce: do konca roka, pokiaľ sa neminú finančné prostriedky do konca roka, znova to pôjde do prebytku 

a budete o tom rozhodovať.  

p. Šimášek, poslanec: je veľa navrhovaných prác, ktoré by sme chceli robiť, bolo by to všetko pod jedným 

uznesením, ak neurobíme všetky tieto práce do konca roka ako to bude potom?  

RNDr. Ing. M. Viskupič, poslanec: ak zadáme napr. vypracovanie projektovej dokumentácie a nestihne sa 

to do konca roka, to je síce pekné, že to pôjde do prebytku, ale to neznamená, že sa zruší zmluva, v budúcom 

roku sa budú musieť schváliť prostriedky na túto projektovú dokumentáciu.  

HK obce: s týmito prostriedkami už musíme rátať aj v budúcom roku 

starostka obce: žiadna zmluva sa v takýchto prípadoch nebude rušiť, finančné prostriedky musia byť 

vyplatené v zmysle uzavretých zmluvných podmienok. 

starostka obce: chce sa ešte niekto z poslancov k tomuto vyjadriť, p. Ďurišová k úradníckym zadkom? 

Ing. M. Ďurišová, zapisovateľka: som veľmi rada, že si vážite prácu našich úradníckych zadkov 

RNDr. Ing. Viskupič, poslanec: ale vážme si aj deti, ktoré v škole nemajú telocvičňu a nemajú kde 

športovať, ty máš kde sedieť 

starostka obce: p. Viskupič, nebyť mňa nebola by ani škôlka, nebyť mňa, neboli by ani peniaze na riešenie 

havarijného stavu dielní, takže ma nestavajte do pozície, že mi nezáleží na deťoch v tejto obci. 

RNDr. Ing. M. Viskupič, poslanec: keby bolo po vašom, tak dielne sú dneska zbúrané, a nebude žiadna 

dotácia, takže našťastie dielne zbúrané nie sú a patrí vám vďaka, že ste o tú dotáciu uchádzali 

starostka obce: áno, to je pravda, takže teraz investujeme do dielní 200 tisíc eur, ktoré sme mohli dať inam   

- starostka obce prečítala návrh uznesenia 

Uznesenie č. 52/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

použitie prebytku hospodárenia z uplynulých rokov vo výške 513 000 eur spolu s prebytkom hospodárenia 

v sume 277 562,05 eur, teda dokopy 790 562,05 eur nasledovne: 

1) 200 000 eur – rekonštrukcia a modernizácia vykurovania ZŠ s MŠ Šúrovce 

2) 60 000 eur – rekonštrukcia a modernizácia KD (priestory 3. poschodia) 

3) 50 000 eur – odvodnenie Hájskej ulice 

4) 50 000 eur – realizácia oplotenia cintorína vo Valtov Šúre, rekonštrukcia a modernizácia Domu 

smútku s PD vo Valtov Šúre 

5) 50 000 eur – projektová dokumentácia na zdravotné stredisko 

6) 30 000 eur – nákup OMV 

7) 100 000 eur – rekonštrukcia a modernizácia školských polytechnických dielní 

8) 50 000 eur – projektová dokumentácia modernizácie ZŠ s MŠ Šúrovce 

9) 10 000 eur – služby v oblasti kanalizačných opráv 

10) 10 000 eur – udržiavacie práce na tenisových kurtoch 

11) 10 000 eur – modernizácia obecného vodovodu 

12) 10 000 eur – nákup veľkoobjemových kontajnerov 

13) 15 000 eur – služby spojené s hydrogeológiou týkajúce sa odvodnenia 

14) 30 000 eur – použitie finančných prostriedkov z Rezervného fondu na bežné výdavky (energie) 

v zmysle zákona č. 583/2004 Z.z., rozpočtovú úpravu 30 000 eur nasledovne: príjem KZ 46, RK 

454001, výdaj KZ 46, RK 630 

15) 35 562,05 eur – služby spojené s Južnou ulicou     

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 6 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Peter Macho, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Ing. Pavol Benedik, 

Daniel Merica 
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Zdržal sa: 0 

Proti: 3 

Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, RNDr. Ing. Marián Viskupič 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 52/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Bod č. 7: Zmena výdajcov CO 

starostka obce: uvedené bolo prerokované s poslancami na pracovnej porade, prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 53/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

vedúcich a výdajcov odberných miest oprávnení CO nasledovne:  

Výdajňa č. 44 

starostka obce: Mgr. Ing. Žaneta Gogolová 

vedúci VOO: Peter Hudcovič 

výdajca č. 1: Miroslav Komarňanský 

výdajca č. 2: Marek Martinkovič 

výdajca č. 3: Patrik Horák 

Výdajňa č. 45 

starostka obce: Mgr. Ing. Žaneta Gogolová 

vedúci VOO: Lídia Bašová 

výdajca č. 1: Mgr. Anna Adamcová 

výdajca č. 2: Richard Adamec 

výdajca č. 3: Matej Líška 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 53/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Bod č. 8: Nájomná zmluva (Agro Boleráz, Ing. Hrčka, Ing. Dovičič) 

starostka obce: uvedené bola prerokované s poslancami, pred cca 2 týždňami sa uskutočnilo stretnutie 

poslancov so záujemcami o prenájom poľnohospodárskej pôdy ako aj s existujúcim nájomcom, ktorý má 

uzatvorenú nájomnú zmluvu, prítomní boli zástupcovia spoločnosti Agro Boleráz, p. Hrčka a p. Dovičič. 

Na pracovnej porade sa dospelo k dohode, že doteraz plynúca nájomná zmluva s Agro Boleráz sa nechá 

dobehnúť, nová nájomná zmluva sa nedohodne a poslanci spracujú podmienky verejnej obchodnej súťaže 

na prenájom pôdy na poľnohospodárske účely, ktoré sú vo vlastníctve obce a následne na jednom zasadnutí 

ObZ sa vyhlási obchodná verejná súťaž, aby mali všetci rovnaké podmienky a každý záujemca o nájom 

poľnohospodárskej pôdy sa môže zapojiť do tejto súťaže.  

RNDr. Ing. M. Viskupič, poslanec: v uznesení by malo byť uvedené, že obec vypovie nájomnú zmluvu 

s Agro Boleráz, teraz je zmluva uzatvorená na dobu neurčitú, takže platnosť sama nedobehne. My, ako 

poslanci, nemôžeme pripraviť obchodnú verejnú súťaž, súťaž môže predsa vyhlásiť jedine úrad. 

starostka obce: zmluva s Agro Boleráz sa vypovie a nechá dobehnúť a poslanci spracujú podmienky 

obchodnej verejnej súťaže, nie obchodnú verejnú súťaž, pretože v zmysle zákona o majetku obcí poslanci 
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spracovávajú a schvaľujú podmienky obchodnej verejnej súťaže, prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 54/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce s poukazom na Uznesenie č. 38/2024 zo dňa 12.03.2024 

a) legislatívne pripraví podmienky verejnej obchodnej súťaže na prenájom poľnohospodárskych 

pozemkov vo vlastníctve obce a na nasledujúcom rokovaní obecného zastupiteľstva ich predloží na 

schválenie a  

b) odporúča starostke obce vypovedanie nájomnej zmluvy so spoločnosťou Agro Boleráz.  

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 54/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Bod č. 9: Žiadosť n.o. Tolerancia 22, Trstice 

starostka obce: jedná sa o našu občianku p. Annu Brehovskú, spoločnosť n.o. Tolerancia 22 Trstice 

požiadala o finančný príspevok na poskytovanie sociálnej služby a poslanci ObZ k uvedenému prijali 

uznesenie č. 26/2024 zo dňa 12.03.2024, že je potrebné vyčísliť výšku požadovaného príspevku, následne 

sme spoločnosť n.o. Tolerancia 22 Trstice kontaktovali a oznámili nám, že p. Brehovská už nie je klientkou 

v ich zariadení a ich žiadosť je teda bezpredmetná preto je potrebné prijať nasledovné uznesenie 

Uznesenie č. 55/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce s poukazom na list doručený n.o. Tolerancia 22, Trstice dňa 

20.05.2024, č.k. R2024/1135, 

ruší 

Uznesenie č. 26/2024 zo dňa 12.03.2024.    

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 55/2024 bolo poslancami ObZ schválené.  

 

Bod č. 10:  Predaj obecných pozemkov 

starostka obce: uvedené bolo s poslancami obecného zastupiteľstva prerokované, prečítam návrhy uznesení: 

- Peter Richnák s manželkou – bol vyhotovený znalecký posudok a na úradnej tabuli obce 

a webovom sídle obce bol zverejnený zámer predaja z dôvodu hodného osobitného zreteľa, neboli 

k nemu vznesené žiadne pripomienky, prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 56/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce s poukazom na Uznesenie OcZ č. 32/2024 zo dňa 12.03.2024 

schvaľuje predaj 
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a) pozemku registra C, parcelného čísla 871/2, o celkovej výmere 35 m2,, kat. územie Veľké Šúrovce I, 

Obec Šúrovce, ktorý je vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísaný na LV č. 1300 ako zastavaná plocha a 

nádvorie, a to za cenu stanovenú na základe znaleckého posudku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a 

to do vlastníctva Petra Richnáka s manželkou Danielou, obaja bytom Horná 50/142, 919 25 Šúrovce, 
b) pozemku registra C, parcelného čísla 871/3, o celkovej výmere 22 m2, kat. územie Veľké Šúrovce I, 

Obec Šúrovce, ktorý je vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísaný na LV č. 1300 ako zastavaná plocha a 

nádvorie, a to za cenu stanovenú na základe znaleckého posudku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a 

to do vlastníctva Petra Richnáka s manželkou Danielou, obaja bytom Horná 50/142, 919 25 Šúrovce,  

pričom náklady súvisiace s prevodom vlastníctva, vypracovaním kúpnej zmluvy, vypracovaním znaleckého 

posudku a podanie návrhu na vklad s príslušným poplatkom, znášajú v plnej miere žiadatelia. 
Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 56/2024 bolo poslancami ObZ schválené 

 

- Tomáš Lukáč - bol vyhotovený znalecký posudok a na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce 

bol zverejnený zámer predaja z dôvodu hodného osobitného zreteľa, neboli k nemu vznesené žiadne 

pripomienky preto prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 57/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce s poukazom na Uznesenie OcZ č. 37/2024 zo dňa 12.03.2024 

schvaľuje predaj 

a) pozemku registra C, parcelného čísla 162/2, o celkovej výmere 6 m2,, kat. územie Valtov Šúr, Obec 

Šúrovce, ktorý je vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísaný na LV č. 1300 ako zastavaná plocha a nádvorie, a 

to za cenu stanovenú na základe znaleckého posudku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a to do 

vlastníctva Tomáša Lukáča, Seredská 399/52, 919 25 Šúrovce, 
b) pozemok registra C, parcelného čísla 162/3, o celkovej výmere 27 m2,, kat. územie Valtov Šúr, Obec 

Šúrovce, ktorý je vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísaný na LV č. 1300 ako zastavaná plocha a nádvorie, a 

to za cenu stanovenú na základe znaleckého posudku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a to do 

vlastníctva Tomáša Lukáča, Seredská 399/52, 919 25 Šúrovce, 
c) pozemok registra C, parcelného čísla 783/5, o celkovej výmere 2 m2,, kat. územie Valtov Šúr, Obec 

Šúrovce, ktorý je vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísaný na LV č. 1486 ako zastavaná plocha a nádvorie, a 

to za cenu stanovenú na základe znaleckého posudku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a to do 

vlastníctva Tomáša Lukáča, Seredská 399/52, 919 25 Šúrovce, 
pričom náklady súvisiace s prevodom vlastníctva, vypracovaním kúpnej zmluvy, vypracovaním znaleckého 

posudku a podanie návrhu na vklad s príslušným poplatkom, znáša v plnej miere žiadateľ. 
Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 
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Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 57/2024 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

- Mgr. Robert Báby a Mgr. Ing. Vlasta Klačanská - na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce bol 

zverejnený zámer predaja z dôvodu hodného osobitného zreteľa, neboli k nemu vznesené žiadne 

pripomienky preto prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 58/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce s poukazom na Uznesenie OcZ č. 34/2024 zo dňa 12.03.2024 

schvaľuje predaj 

a) pozemku registra C, parcelného čísla 257/19, o celkovej výmere 17 m2, kat. územie Veľké Šúrovce I, 

Obec Šúrovce, ktorý je vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísaný na LV č. 1300 ako ostatná plocha, a to za 

cenu stanovenú na základe všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a to 

do vlastníctva Mgr. Roberta Babyho, bytom Nová 566, 919 25 Šúrovce a Mgr. Ing. Vlasty Klačanskej, 

bytom Hody 1999, 924 01 Galanta, 
b) pozemku registra C, parcelného čísla 257/20, o celkovej výmere 9 m2, kat. územie Veľké Šúrovce I, 

Obec Šúrovce, ktorý je vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísaný na LV č. 1300 ako ostatná plocha, a to za 

cenu stanovenú na základe všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a to 

do vlastníctva Mgr. Roberta Babyho, bytom Nová 566, 919 25 Šúrovce a Mgr. Ing. Vlasty Klačanskej, 

bytom Hody 1999, 924 01 Galanta, 
pričom náklady súvisiace s prevodom vlastníctva, vypracovaním kúpnej zmluvy, vypracovaním znaleckého 

posudku a podanie návrhu na vklad s príslušným poplatkom, znášajú v plnej miere žiadatelia. 
Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 58/2024 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 11: Mandátna zmluva a prevádzkový poriadok cintorínov 

starostka obce: odovzdanie všetkých troch cintorínov v obci do správy nejakej spoločnosti, ktorá by sa 

následne o všetko starala tak ako sa patrí a náleží aj z hľadiska zákona bolo nielen s týmito poslancami ObZ 

prerokovávané už niekoľkokrát, ale aj v minulosti. So súčasnými poslancami boli niekoľkokrát uskutočnené 

stretnutia so záujemcami o správu cintorínov v obci. Nakoniec záujemcom spoločnosťou Astra Nova boli 

predložené písomné dokumenty, mandátna zmluva a návrh prevádzkového poriadku pohrebísk, ktorý musí 

predkladať nový prevádzkovateľ pohrebísk na schválenie obecnému zastupiteľstvu formou všeobecne 

záväzného nariadenia. To znamená, že návrh prevádzkového poriadku pohrebísk bude v zákonnej lehote 

vyvesený na úradnej tabuli obce a na CUET a občania majú možnosť podať k nemu pripomienky s tým, že 

na najbližšom rokovaní obecného zastupiteľstva bude podliehať rokovaniu a jeho schvaľovaniu. 

Prevádzkový poriadok, ktorý bude zverejnený bol prerokovaný s poslancami obecného zastupiteľstva. 

Z hľadiska zákona o pohrebníctve obec môže byť prevádzkovateľom pohrebiska sama alebo môže dať 

pohrebisko do správy vybranej spoločnosti. Ak obec pohrebiská prevádzkuje sama tak jej z toho vyplývajú 

povinnosti prevádzkovateľa pohrebísk – kopanie hrobov, evidencia hrobových miest, umiestnenie zeminy 

apod. s tým, že obec uvedené nemá zastrešené tak ako by to malo byť – nebolo tomu tak ani v minulosti ani 

teraz a ja by som to rada do poriadku, aby to všetko bolo v súlade v platnými predpismi a s poslancami sme 
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o uvedenom dlho hovorili a rokovali. V súčasnosti máme nájom hrobového miesta vo výške 1,00 euro/rok 

za jedno hrobové miesto a poplatok sa platí na 10 rokov z dôvodu dĺžky tlecej doby. Nájomcom hrobových 

miest, ktorí už majú nájomné zaplatené v zmysle terajších podmienok sa nič nezmení, ale novovzniknuté 

nájomné zmluvy hrobových miest budú uzatvárané podľa nových podmienok, teda navrhované 4,00 eurá 

za rok za jedno hrobové miesto, 8,00 eur ročne za dvojhrob. Výkop a zasypanie hrobu bude môcť realizovať 

iba správca pohrebiska teda spoločnosť, ktorá bude správcom pohrebiska, ostatné služby spojené s obradom 

sú už na výbere pozostalých, teda pohrebnú službu si občania môžu vybrať podľa svojho výberu a uváženia.  

RNDr. Ing. M. Viskupič, poslanec: o tomto rokujeme už dlho, ja si dovolím povedať odlišné stanovisko – 

ja si myslím, že aj napriek tomu, že to nie je jednoduché, súhlasím v tomto s p. starostkou, napriek tomu si 

myslím, že by sme sa ako obec nemali vzdať tejto povinnosti a prevádzku pohrebísk by mala robiť obec 

a urobiť všetko preto, aby sme to robili v súlade so všetkými predpismi a čo najlepšie  pre našich občanov. 

Je dobré, že v prípade schválenia tohto odovzdania prevádzky pohrebísk bude zmluva o prevádzke 

pohrebísk podpísaná so spoločnosťou iba na 2 roky a v prípade zlých skúseností bude toto možné zmeniť.   

 

Bod č. 12: Informácia predsedu komisie na ochranu verejného záujmu 

RNDr. Ing. Marián Viskupič, poslanec: p. starostka je zo zákona povinná do 30.4. predložiť majetkové 

priznanie, čo bolo zrealizované, následne zasadla Komisia na ochranu verejného záujmu, ktorá 

skontrolovala predložené majetkové priznanie a konštatujeme, že starostka si svoju zákonnú povinnosť 

splnila.  

Uznesenie č. 59/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

berie na vedomie 

Správu predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 59/2024 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 13: Žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku 

starostka obce: doručené žiadosti boli prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva, prečítam návrhy 

uznesení  

- Ilona Bihariová  

Uznesenie č. 60/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

žiadosť Ilony Bihariovej, č.k. R2024/1556 zo dňa 06.06.2024, ktorej predmetom je odkúpenie časti 

obecného pozemku o približnej výmere 15 m2, ktorá výmera bude následne presne špecifikovaná 

geometrickým plánom. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 0 
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Zdržal sa: 4 

Peter Macho, Mgr. Ľubomír Mrva, RNDr. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik 

Proti: 5 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Vladimír Pavlovič, Daniel 

Merica 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 60/2024 nebolo poslancami ObZ schválené. 

 

- Marek Silný 

Uznesenie č. 61/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce v súlade s § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov ako aj s poukazom na Zásady hospodárenia s majetkom obce Šúrovce 

schvaľuje 

zverejnenie zámeru previesť nasledovný majetok obce: 

- časť pozemku registra C, parcelného čísla 257/1, o výmere, ktorá bude stanovená geometrickým 

plánom, kat. územie Veľké Šúrovce I, Obec Šúrovce, ktorý je vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísaný 

na LV č. 1300 ako ostatná plocha, a to za cenu stanovenú na základe všeobecnej hodnoty 

nehnuteľnosti z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a to do vlastníctva Mareka Silného 

s manželkou, obaja bytom Horná 164/14, 919 25  Šúrovce, a to z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. 

Náklady súvisiace s prevodom vlastníctva, vypracovaním kúpnej zmluvy, vypracovaním znaleckého 

posudku a podanie návrhu na vklad s príslušným poplatkom, znáša v plnej miere žiadateľ. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že dané pozemky sú reálne nepoužiteľné pre inú osobu 

ako osoby žiadateľov. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 61/2024 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 14: Návrh na udelenie ocenenia – p. Šiška 

Ing. P. Benedik, poslanec: ObZ obce Šúrovce navrhuje udeliť ocenenie Cena obce p. Jozefovi Šiškovi za 

dlhoročnú prácu s deťmi a mládežou v oblasti rozvoja športu v obci, pretože v súčasnosti prichádzame na 

to, že dobrý učiteľ telesnej výchovy chýba, čo je vidieť na súčasnej mládeži, ktorá nemá k športu a pohybu 

taký vzťah ako by mala mať.   

Mgr. Delinčáková, poslanec: prečítala návrh uznesenia:   

Uznesenie č. 62/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce v zmysle § 34 Štatútu obce Šúrovce  
udeľuje 

Cenu obce Jozefovi Šiškovi, a to za celoživotný prínos v oblasti športu, telovýchovy a vzdelávania detí 

a mládeže. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 
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Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 62/2024 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 15: Žiadosť o pridelenie bytu – p. Nováková Lenka 

starostka obce: doručená žiadosť bola prerokovaná s poslancami obecného zastupiteľstva, prečítam návrh 

uznesenia: 

Uznesenie č. 63/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

pridelenie 1 izbového bytu č. 13 v 13 BJ v obci Šúrovce p. Lenke Novákovej, s dobou nájmu od 01.09.2024 

do 31.08.2025. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 63/2024 bolo poslancami ObZ schválené    

 

- o 19,25 hod. poslanec ObZ p. Miroslav Šimášek opustil rokovaciu miestnosť – počet prítomných 

poslancov 8 

 

Bod č. 16: Žiadosť o zrušenie členstva v redakčnej rade „Novinky z dedinky“ – p. Marek Banič 

starostka obce: p. Banič doručil žiadosť o ukončenie členstva v redakčnej rade novín „Novinky z dedinky“, 

uvedené bolo prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva,  prečítam návrh uznesenia  

Uznesenie č. 64/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

berie na vedomie 

vzdanie sa členstva Mareka Baniča v redakčnej rade periodika Novinky z dedinky. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Peter Macho, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír 

Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za:8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Peter Macho, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír 

Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
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Konštatujem, že uznesenie č. 64/2024 bolo poslancami ObZ schválené   

 

- o 19,32 hod. sa poslanec ObZ p. Miroslav Šimášek vrátil do rokovacej miestnosti – počet 

prítomných poslancov 9 

 

Bod č. 17: Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Šúrovce č. 2/2024 a 3/2024 

starostka obce: uvedené bolo prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva, prečítam návrh uznesenia  

Uznesenie č. 65/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

a) berie na vedomie 

RO ZŠ s MŠ Šúrovce č. 2/2024 a 

b) schvaľuje 

RO ZŠ s MŠ Šúrovce č. 3/2024, pričom obe RO tvoria neodmysliteľnú súčasť tohto uznesenia. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 65/2024 bolo poslancami ObZ schválené 

 

Bod č. 18: Rozpočtové opatrenie obce Šúrovce č. 7/2024 a 8/2024 

starostka obce: uvedené bolo prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva,  prečítam návrh uznesenia  

Uznesenie č. 66/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

a) berie na vedomie 

RO obce Šúrovce č. 7/2024 a 

b) schvaľuje 

RO obce Šúrovce č. 8ú2024, pričom obe RO tvoria neodmysliteľnú súčasť tohto uznesenia. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 66/2024 bolo poslancami ObZ schválené 

 

Bod č. 19: Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024 – zmeny a doplnky ÚPD obce Šúrovce č. 7 

starostka obce:  VZN č. 1/2024 bolo v zákonnej lehote zverejnené na úradnej tabuli obce, webovom sídle 

obce a na CUET, neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky, takže prečítam návrh uznesenia 
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Uznesenie č. 67/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce na svojom zasadnutí dňa 11.06.2024 sa oboznámilo so stanoviskom 

Okresného úradu Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky k návrhu územnoplánovacej dokumentácie 

Územný plán obce Šúrovce – Zmeny a doplnky č. 7 a 

a) berie na vedomie 

súhlasné stanovisko Okresného úradu Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky č. OU-TT-OVBP1-

2024/016638-002 a po prerokovaní návrhu územnoplánovacej dokumentácie Územný plán obce Šúrovce – 

Zmeny a doplnky č. 7 

b) schvaľuje 

Územný plán obce Šúrovce – Zmeny a doplnky č. 7. 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 7 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Peter Macho, Mgr. Ľubomír Mrva, RNDr. Ing. 

Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 1 

Vladimír Pavlovič 

Proti: 1 

Miroslav Šimášek 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 67/2024 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

starostka obce prečítala návrh nariadenia 

Nariadenie č. 1/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce na svojom zasadnutí dňa 11.06.2024 prerokovalo návrh VZN, ktorým 

sa vyhlasuje záväzná časť územnoplánovacej dokumentácie a  

schvaľuje 

VZN obce Šúrovce č. 1/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2002, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť 

Územného plánu obce Šúrovce. 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 7 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Peter Macho, Mgr. Ľubomír Mrva, RNDr. Ing. 

Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Zdržal sa: 1 

Vladimír Pavlovič 

Proti: 1 

Miroslav Šimášek 

Záver:  
Konštatujem, že nariadenie č. 1/2024 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 20: Žiadosť Ing. V. Bokorovej a M. Bokoru o odkúpenie obecnej garáže – doplnený bod 

programu 

starostka obce: uvedená žiadosť bola prerokovaná s poslancami obecného zastupiteľstva na pracovnej 

porade, prečítam návrh uznesenia 
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Uznesenie č. 68/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

žiadosť Ing. V. Bokorovej a M. Bokoru, č.k. R2024/1640 zo dňa 10.06.2024, ktorej predmetom je 

odkúpenie obecnej garáže o výmere 32 m2, postavenej na pozemku par.č. 311/6, kat. územie Veľké Šúrovce 

I, obec Šúrovce, zapísanej na LV č. 1300. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 0 

Zdržal sa: 4 

Peter Macho, Vladimír Pavlovič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Proti: 5 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Mgr. Ľubomír Mrva, RNDr. 

Ing. Marián Viskupič 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 68/2024 nebolo poslancami ObZ schválené    

 

Bod č. 21: Žiadosť L. Šišku o odkúpenie pozemku s garážou – doplnený bod programu 

starostka obce: uvedená žiadosť bola prerokovaná s poslancami obecného zastupiteľstva na pracovnej 

porade, prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 69/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce v súlade s § 9a ods. 15 písm. f) zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov ako aj s poukazom na Zásady hospodárenia s majetkom obce Šúrovce 

schvaľuje 

zverejnenie zámeru predaja obecného pozemku registra C, parcelného čísla 311/6, o celkovej výmere 32 

m2, kat. územie Veľké Šúrovce I, obec Šúrovce, na ktorom je umiestnená stavba bez súpisného čísla – 

garáž, ktoré sú vo vlastníctve obce Šúrovce, zapísané na LV č. 1300 ako zastavaná plocha a nádvorie 

a stavba bez súpisného čísla – garáž do vlastníctva Ladislava Šišku, bytom Školská 637/1, 919 25  Šúrovce, 

a to za cenu všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Náklady súvisiace 

s prevodom vlastníctva, vypracovanie kúpnej zmluvy a znaleckého posudku, podanie návrhu na vklad 

s príslušným poplatkom, znáša v plnej miere žiadateľ. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že daný pozemok má výmeru do 50 m2. Na uvedenej 

parcele bola v minulosti otcom žiadateľa postavená predmetná garáž, za ktorú otec žiadateľa do dnešného 

dňa platí obci Šúrovce daň z nehnuteľnosti. Predajom pozemku a stavby na ňom postavenej vznikne 

majetkovoprávne usporiadaný celok vo vlastníctve kupujúceho.  

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 9 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Peter Macho, Mgr. Ľubomír 

Mrva, Vladimír Pavlovič, RNDr. Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica 

Za: 6 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Mgr. Ľubomír Mrva, RNDr. 

Ing. Marián Viskupič, Ing. Pavol Benedik 

Zdržal sa: 2 

Peter Macho, Daniel Merica 

Proti: 1 

Vladimír Pavlovič 

Záver:  
Konštatujem, že uznesenie č. 69/2024 bolo poslancami ObZ schválené.    
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Bod č. 22: Rôzne 

starostka obce: 

- p. Moravec podal žiadosť, ide o dlhodobý problém so vstupom na pozemok p. Moravca, teda medzi p. 

Horváthovou a p. Dobrovodskou. Poslanci obecného zastupiteľstva o uvedenom rokovali, konalo sa 

stretnutie komisie aj za účasti p. Horvátha. Podľa informácii, ktoré mám od členovia komisie zo svoje 

pozície urobili všetko čo mohli a ďalší krok je, že by sa niektorá strana z vás obrátila na súd.   

p. Moravec, občan: tá parcela je obecná, nie moja, toto má vyriešiť obec, obec môže dať podľa všeobecne 

záväzného nariadenia pokutu, je to verejné priestranstvo a on to roky užíva, znečisťuje a nič za to neplatí 

starostka obce: skutočný stav tejto parcely nezodpovedá zakreslenej parcele na katastri – totižto Richnákoví 

v skutočnosti zasahujú do tejto obecnej parcely a vjazd sčasti zasahuje na vedľajší súkromný pozemok ale 

to asi viete. VZN o ktorom hovoríte sa týka fyzických osôb-podnikateľov a vieme, že p. Horváth podnikateľ 

nie je, takže toto VZN sa na neho nevzťahuje. Čo sa týka znečistenia, to asi posúdi komisia životného 

prostredia, či to je alebo nie je znečistenie, obec mu môže udeliť pokutu a čo ďalej?  

p. Moravec, občan: umiestniť tam značku zákaz parkovania 

starostka obce: obec túto cestu nemá v územnom pláne obce danú ako miestnu komunikáciu a značku na 

prístup k pozemku nedajú 

p. Moravec, občan: to si tam mám postaviť most alebo tunel? 

starostka obce: vy ste mali prístup spredu k pôvodnému pozemku, ktorý ste rozdelili a  prístup k tomuto 

pozemku v územnom pláne obce nikdy nebol. Toto je vec ktorá sa riešila aj dávno v minulosti, p. 

Horváthová hovorí, že mala podaných v minulosti niekoľko žiadostí o odkúpenie tohto pozemku, ja si 

pamätám iba jednu kedy sa jej pozemok neodpredal, v tomto prípade ide o dlhodobý problém. Problémom 

je aj to, že v tomto obecnom pozemku je umiestnená žumpa. Poviem pravdu, že ja z tejto situácie nevidím 

východisko, tento problém bol riešený v roku 2018 a ja som zo svojej pozície urobila všetko čo som mohla, 

dala som predbežné opatrenie, aby sa zdržala konania s tým, že podala odvolanie a odvolací orgán potvrdil 

rozhodnutie obce ale s tým, že v ďalšom konaní je už len súd. Ja som v tejto veci povedal svoj postoj 

a dávam slovo poslancom. 

P.Macho, poslanec: ja som mal naplánované stretnutie s p. Horváthom, nechcel sa ho zúčastniť pretože mal 

veľa práce, potom napísal správu, že príde ale stretnutie už bolo zrušené, tak som mu povedal, aby prišiel 

sem, on tvrdí, že medzi sebou nemáte žiadny problém 

p. Moravec, občan: ja s ním nemám problém, ja si s ním vychádzam, ja mám problém s obcou 

starostka obce: tak čo s tým? Tá prístupová cesta nie je v skutočnosti taká ako je zakreslená v katastri, 

zasahujú do nej sčasti Richnákoví a sčasti cesta zasahuje do súkromného pozemku p. Karcela.  

p. Moravec, občan: tak to dajte vymerať 

starostka obce: dať to vymerať nie je problém, ale čo s tým ďalej, p. Richnák by sa mal posunúť z obecného 

pozemku a p. Karcel by si mal oplotiť svoj pozemok 

M. Šimášek, poslanec: a Richnákoví tak majú budovu alebo oplotenie?  nedá sa s nimi dohodnúť žeby si to 

oplotenie posunuli a vznikol by tak príjazd Horváthovým a potom aj Moravcovým? 

starostka obce: skúste to poriešiť na komisii 

M. Šimášek, poslanec: a nemáte to riešiť vy ako starostka? Ja mám isť za ním z akého titulu? 

starostka obce: veď ste člen stavebnej komisie 

D. Merica, poslanec: veď my sme predsa stavebná komisia 

Ing. P. Benedik, poslanec: nie je toto verejný záujem? A čo komisia verejného záujmu? 

starostka obce: je to verejný záujem? Komisia verejného záujmu rieši niečo iné. Toto je niečo medzi 

stavebnou komisiou a komisiou ochrany verejného poriadku. 

starostka obce: mám osloviť geodeta na zameranie?   

P. Macho, poslanec: to budú ďalšie finančné prostriedky, bude to platiť obec? 

Ing. P. Benedik, poslanec: ja by som navrhoval, aby komisia ktorá to riešila navrhla riešenie, buď to bude 

čisté alebo to predajme. Keď to chceme predať môžeme to dať do verejnej súťaže, ide o to čo s tým 

pozemkom ďalej. Sú dve riešenia – buď sa budú starať o to, aby na tom pozemku bol poriadok alebo sa toho 
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zbavíme. Nech komisia zasadne, navrhne harmonogram riešenia, nejaké riešenie tam musí byť, môžeme 

o tom diskutovať a nájsť riešenie.  

D. Merica, poslanec: prídi teda na komisiu riešiť túto situáciu, zvoláme stretnutie komisie 

Ing. P. Benedik, poslanec: súhlasím, prídem   

starostka obce: zasadne teda komisia, budeme vás informovať p. Moravec 

starostka obce ďalej informovala: 

- predaj hnuteľného majetku – odpredali sa dve autá, ktoré boli vo vlastníctve obce (plošina 

a autobus) 

- záujem jednej občianky z našej obce o umiestnenie pamätnej tabule na stene domu nádeje na 

cintoríne v Šúrovciach vdp. Voskovi, ktorý v obci pôsobil, bolo to prerokované s poslancami 

a nemali k tomu žiadne pripomienky, takže umiestnenie pamätnej tabule sa môže zrealizovať, 

- chcem sa poďakovať za organizáciu Šúrovských hier v našej škole a taktiež za úspešné umiestnenie 

našich športovcov – získali sme prvé miesto, deti boli veľmi šikovné, na konci školského roka ich 

určite odmeníme, 

- občanov chcem pozvať na súťaž vo varení guláš, ktorá sa bude konať v soboru 15. júna a bude 

spojená s MDD, takže budú pripravené rôzne atrakcie a súťaže pre deti  

- taktiež chcem pogratulovať OŠK Šúrovce k veľkému úspechu našim futbalistom, ktorí vyhrali 

pohár a posúvajú sa do vyššej futbalovej ligy  

RNDr. Ing. M. Viskupič, poslanec: taktiež chcem pochváliť a poďakovať sa za organizáciu Šúrovských 

hier, boli perfektne zorganizované po všetkých stránkach a taktiež boli športovo úspešné, všetci spolu 

perfektne fungovali  

 

Bod č. 23: Interpelácie poslancov 

P. Macho, poslanec: ja by som chcel poďakovať všetkým, ktorí sa zúčastnili zberu odpadu pri Váhu, 

občanom, poslancom a hlavne poľovníkom, ktorí veľmi pomohli s organizáciou aj gulášom 

 

Bod č. 24: Diskusia  

p. Trnka, občan: mám otázku ohľadom platenia poplatkov za odpad za študentov, ktorí tu v obci majú trvalý 

pobytu ale nezdržujú sa tu?  

starostka obce: je možnosť predložiť doklady o návšteve školy, ubytovaní na internáte a pod. – bližšie 

informácie ako presne postupovať v tomto prípade a tiež pri platbe za kanalizáciu vám poskytne 

pracovníčka Zuzana Jurišová na obecnom úrade  

p. Trnka, občan: som rád, že máme v obci brigádnikov, určite toho dosť urobia, neviem kto ich má na 

starosti, ale majú dosť rokov na to, aby vedeli, že nemajú hrať futbal na cintoríne, je to predsa pietne miesto 

starostka obce: brigádnikov má na starosti Lídia Bašová, pochybujem, že by im dovolila hrať futbal na 

cintoríne, dnes naši brigádnici na cintoríne vo Varov Šúre neboli, kosili tam dnes pracovníci z firmy, ktorá 

realizuje kosenie, upozorníme ich na nevhodnosť správania sa na tomto mieste.  

p. Moravec, občan: obec riešila umiestnenie kamier na Hornej ulici? Oni kamerujú obecný priestor, nemôže 

tam umiestniť kamery aj obec na obecný priestor? 

starostka obce: kamera sa  na obecný priestor dať môže, ale musí snímať iba obecný priestor, nemôže sa 

snímať súkromný pozemok, vieme tam dať kamery ale kamerový záznam sa nemôže použiť takže nám 

k ničomu nebude.     

p. Moravec, občan: a obec nemôže zrušiť tie jeho kamery keď sníma obecný priestor? 

starostka obce: obec mu to zakázať nemôže 

p. L. Šiška, občan: chcem sa poďakovať za schválenie Ceny obce pre môjho otca Jozefa Šišku, ktorý sa 

práci v škole venoval dlhé roky ale aj iným aktivitám, napr. v minulosti začiatkom sedemdesiatich rokov vo 

svojom voľnom čase počas prázdnin pracoval na renovácii školy, na vlastnom aute vozil rôzne veci 

a materiál pre školu, s bývalým kapelníkom p. Gábrišom bol v minulosti kúpiť hudobné nástroje 
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v Bratislave a z jeho iniciatívy boli založené už spomínané Šúrovské hry a Považské hry za účasti školy 

Vinohrady nad Váhom, ZŠ Komenského a Šúroviec. 

  

Bod č. 25: Záver – starostka obce poďakovala všetkým prítomným poslancom ObZ a občanom za účasť na 

2. zasadnutí ObZ v Šúrovciach a zasadnutie bolo ukončené o 20,10 hod. 

 

V Šúrovciach, dňa 11.06.2024 

 

Zapísala:   Ing. Martina Ďurišová                           ....................................... 

Overovatelia zápisnice:              Mgr. Ľubomír Mrva                                         ........................................ 

                                                    Vladimír Pavlovič                                           ........................................ 

 

 

 

 

 

                                         Mgr. Ing. Žaneta Gogolová 

                                       starostka obce 


